

神召會百周年慶典  
A.G. Centennial Hong Kong Celebration 2014  
參與堂會資料登記 Participated Churches Information

堂會資料 Church Information

\*請同時以正楷填寫中文及英文內容 (Please complete both Chinese and English in BLOCK LETTER.)

1. 堂會名稱 Church name (中文): \_\_\_\_\_

(English): \_\_\_\_\_

2. 地址: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

3. 負責「百周年慶典」活動安排之聯絡人 Contact Person: \_\_\_\_\_

Mobile phone 手提: \_\_\_\_\_

4. 在典禮中，大會可能邀請 貴堂會之一位牧者代表教會在台上接受會眾祝福，代表會是：  
We will invite your Church representative to come on the stage during the service to receive blessings on your Church's behalf, please put his or her name here

姓名 Name (中文) : \_\_\_\_\_ Reverend 牧師 / Licensed Minister 傳道

(English) : \_\_\_\_\_

5. 貴堂會估計將合共有 \_\_\_\_\_ 人 (早上十一時之慶典有: \_\_\_\_\_ 人；

下午三時之青年聚會有: \_\_\_\_\_ 人) 參與此慶典，我們將預留座位及分發門票給 貴會

Estimated total no. of attendees coming from your church: \_\_\_\_\_ (No. of attendees for the

11AM Celebration Ceremony: \_\_\_\_\_ ; no. of attendees for the 3PM Young Adult Service:

\_\_\_\_\_). Seats will be reserved and will prepare the tickets for you accordingly.

6. 貴堂會需要海報 \_\_\_\_\_ 張 及宣傳單張 \_\_\_\_\_ 張

No. of posters needed: \_\_\_\_\_ pcs & No. of leaflets needed: \_\_\_\_\_ pcs

7. 貴堂會當天會安排旅遊巴士\_\_\_\_\_輛 (請於 11 月 17 日前將旅遊巴之車牌號碼傳真至: 2693-4775 以安排預留旅遊巴士車位)

Total no. of coaches arranged on that day: \_\_\_\_\_ (Please fax the coach license plate(s) to 26934775 by Nov. 17<sup>th</sup> to reserve parking spaces)

8. 貴堂會有\_\_\_\_\_人幼稚園兒童/\_\_\_\_\_人小學兒童及\_\_\_\_\_人導師參與早上十一時之兒童崇拜，兒童崇拜將設於博覽館二樓。

Total no. of \_\_\_\_\_ kindergarten children/ \_\_\_\_\_ primary school children & \_\_\_\_\_ leaders joining the 11AM Children Service. Children Service will be held on the 2<sup>nd</sup> floor of AWE.

9. 大會將組織「百人詩班隊」，在早上十一時崇拜獻唱一首詩歌，貴堂會將安排\_\_\_\_\_人參與，練習及綵排時間待定。

We will organize a hundred people choir that will present a special song during the 11AM Celebration Ceremony. The no. of participants joining the choir from your church will be: \_\_\_\_\_. Rehearsal dates are to be confirmed.

10. 貴堂會欲訂購甚具紀念價值的「神召會來華宣教 100 年-從華南到香港」特刊\_\_\_\_\_本 (每本定價為港幣 198)，共銀: HK\$\_\_\_\_\_

Please fill out the order for the commemorative 「Assemblies of God Centennial – Hong Kong 100<sup>th</sup> Anniversary Journal」 (Price: HK\$198 )

Total no. of journals ordered: \_\_\_\_\_ Total Amount: HK\$\_\_\_\_\_

11. 貴堂會所需要之百周年 T-shirt 數目，請填妥附表訂購

Please complete the enclosed T-shirt order form to purchase the event tee.

為方便大會活動安排，敬請於 8 月 29 日(星期五)前將登記資料傳真至 2693-4775 或電郵至 [info@emlhk.org](mailto:info@emlhk.org) 陳映龍先生收 (神召事工行政助理)，查詢請電 2691-1482。謝謝!!

Please complete the form and fax it to 2693-4775 or email to [info@emlhk.org](mailto:info@emlhk.org) on or before 29 August, 2014 (Friday) for our further arrangement. If you have any enquiry, please feel free to contact our administration assistant, Mr. Philip Chan at 2691-1482. Thank you!

填表者姓名 (Name of representative): \_\_\_\_\_ 教會印章 Church Chop: \_\_\_\_\_